
06. April 2015 

 

 

Beboer- og Grundejerforening Brombjerg 
 

Referat fra generalforsamlingen tirsdag den 31. marts 2014 kl. 19.30 

i Broagerhallens mødelokale 
(Der var i alt fremmødt 8 personer inkl. 4 bestyrelsesmedlemmer) 

 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent. 

2. Formandens beretning. 

3. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af bestyrelsen og revisor. 

4. Rettidige indkomne forslag. 

5. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent. 

6. Valg af formand. 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer + 2 suppleanter. 

8. Valg af 1 revisor. 

9. Valg af 1 revisorsuppleant. 

10. Eventuelt. 

 

 

Ad. 1 

Til dirigent valgtes Nicki Lundstrøm Holm. 

 

Ad. 2 

Formand Nicki Lundstrøm Holm berettede om foreningens aktiviteter i 2014: 

 

Arbejdslørdag 2014: 

Vi afholdt arbejdslørdag hvor vi fik fjernet ukrudt og klippet hæk. Derudover havde vi anskaffet to 

ekstra bordebænke sæt som blev samlet. Vi havde også planlagt at male legeredskaber med da det 

begyndte at regne måtte det udsættes. Maling bliver planlagt til næste arbejdslørdag. 

 

Sankt Hans bål på fællesarealet: 

Vi afholdt igen i 2014 Sankt Hans bål på fællesarealet og havde et rigtigt pænt fremmøde trods 

regn. Ca. 20 til grill inden bålet og omkring 50 til selve bålet. Vi vil ligeledes i 2015 afholde Sankt 

Hans i på fællesarealet. 

 

Gadefesten 2014: 

Aflyst på grund af for få tilmeldinger. Overvejer at afholde gadefesten i foråret i stedet for 

sensommeren da den ofte er i konflikt med koncerter i mølleparken og meget tæt på oktoberfesten i 

Broagerhallen. 

 

Beskæring af den sydlig beplantning: 



Vi har i marts måned 2015 fået vores sydlige beplantning skåret ned til 10cm højde og vil herefter 

lade det vokse op igen. Så håber vi det bliver lettere at holde nede fremover. Alt affaldet er blevet 

lavet til flis som vi selv kan sprede ud som bunddække. Arbejde udført af Skrækkehøj Skov og 

Vikarservice. 

Ad. 3 

Kasseren gennemgik foreningens årsregnskab for 2014. Årsregnskabet er underskrevet af 

bestyrelsen og påtegnet af revisor. Årsregnskabet udviser et lille underskud på kr. 2.799,31 og en 

egenkapital på kr. 55.627,52. Det lille underskud skyldes indkøb af de to ekstra bordebænke sæt til 

fællesarealerne. 

Årsregnskabet blev enstemmigt godkendt. 

 

Ad. 4  

Formanden oplyste, at han ikke har modtaget forslag. 

 

Ad. 5 

Kasseren gennemgik budgettet for 2015, som omfatter indtægter på kr. 17.400,00. og udgifter på kr. 

28.400,00. Underskuddet dækker nedklipning af den sydlige beplantning og vil blive taget fra 

egenkapitalen.  

Kontingentet bibeholdes på 300,00 pr. husstand. 

 

Ad. 6 

Nicki Lundstrøm Holm (2) blev enstemmigt genvalgt som formand. 

 

Ad. 7 

Bestyrelsesmedlemmerne Erik Teichert (39), Thor-Bjørn Jørgensen (45) og Steen Larsen (87) blev 

valgt ind i bestyrelsen.  

Bestyrelsen består endvidere af Kasser Poul J. Bruhn (26), som først er på valg næste år. 

Kirsten Bargum (24) og Jens Møldrup (51) blev valgt som suppleanter. 

 

Ad. 8 

Revisor Tove J. Pedersen (81) blev genvalgt. 

 

Ad. 9 

Revisorsuppleant Christian Hedegaard (20) blev genvalgt. 

 

Ad. 10 

Bestyrelsen vil indkalde til arbejdslørdag i 2015. Der skal fjernes ukrudt, males borde bænkesæt og 

legeredskaber.  

I løbet af de sidste par år er den plane del af fællesarealet blevet mere og mere våd og stort set 

ubrugelig som boldbane gennem hele sæsonen. Bestyrelsen vil derfor undersøge om de nuværende 

dræn virker efter hensigten. 

 

 

    Nicki Lundstrøm Holm 


